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Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Eldrerådet tek saka til orientering med følgjande uttale: 
 

Eldrerådet - Sak 30/2018 
 

ELD - Behandling: 
 
 
 

ELD - Tilråding/Vedtak: 
Eldrerådet tek saka til orientering og vil støtta vedtak gjort i Formannskapet 26.11.2018. 
 
 
 

 
Saksopplysningar:  
 
Jamfør vedlagde sak til Levekårsutvalet og Formannskapet 26.11.2018 og til Kommunestyret 
10.12.2018 og vedlagde rapport med planteikningar. 
 
Prosjektprogrammet «Lev Vel i Vaksdal» skal sikra gode og framtidsretta helse- og omsorgstenester i 
kommunen der tilgjengelege ressursar vert nytta på beste måte. Prosjektet skal realisera planar frå 
tidlegare OU-arbeid og strategiar frå Kommunedelplan helse og omsorg. 
 
No er prosjektet komme til fasa for planlegging av bygg innan helse og omsorg, og Norconsult har 
utarbeida ei mogelegheitsstudie der tre alternativ vert vurdert. I prosessen har leiarar og tilsette sine 
representantar delteke i byggjegruppe, og det er komme innspel frå brukarrepresentantar og 
prosjekt- og arbeidsgrupper. Utvida byggjegruppe med ressurspersonar har vore på synfaring i fire 



nabokommunar for å sjå på ulike bygningsmessige løysingar og produksjonskjøken. 
 
Mogelegheitsstudia viser tre alternative løysingar for innretting av helse- og omsorgstenestene. Det 
viser seg å vera eit stort innsparingspotensiale ved å velja alternativ 2 der alle sjukeheimsplassane er 
lokalisert til Jamneområdet på Vaksdal. Denne løysinga gir størst byggfornying og er mest 
arealeffektiv. Å samlokalisera plassane gir også store fordelar for fagmiljø, rekruttering og kvalitet på 
tenestene.  
 
Mogelegheitsstudia følgjer rådmannen sitt framlegg til budsjett for 2019 og vart presentert for 
Kommunestyret 1. oktober. Etter planen skal Kommunestyret fatta vedtak 10. desember. 
 
 
 
 
 


